
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 30. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 835
I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål nr. 585, 586 og 587 d. 12. maj
2014, og med henvisning til vedlagte henvendelse fra Jette og Flemming Ber-
thelsen af 26. juni 2014 bedes ministeren uddybende redegøre for, hvorfor mi-
nisteren ikke anbefaler en rundkørsel, når Vejdirektoratet klart skriver, at en
rundkørsel er bedre end det planlagte kanaliseringsanlæg. Desuden bedes
ministeren uddybende redegøre for den manglende sammenhæng i Vejdirek-
toratets argumentationen i forhold til, at en rundkørsel vil være til ulempe for
afviklingen af den gennemkørende trafik, da trafikanterne skal sænke farten
mere end ved kanaliseringsanlæg, når der som påpeget af Jette og Flemming
Berthelsen er anlagt rundkørsel i Hillerslev og Nr. Lyndelse. Endelig bedes
ministeren oplyse, om ministeren vil tage imod opfordringen til at besigtige
stedet med henblik på at genoverveje sagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling
Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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